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M.A. Littler 
(born July 6th, 1979 in Frankfurt, Germany)

Author & Director
M.A. Littler was raised in the old world and the new world, at airports, on junkyards, in motels and restaurants. He found employment as a bouncer, a barkeeper, a cab driver, a translator, a screenwriter, a journalist – even as an ambulance driver. All employment was short-lived. In 1999,  Littler founded Slowboat Films - a haven for truly independent cinema. In his films and writing he has displayed an unhidden affinity for outsiders of all sorts – radical intellectuals, outlaw historians, marginalized artists, obscure musicians and holy con men. When asked about this, Littler says: "I'm interested in people who dance to their own beat, prototypes who fix their radio with a blow torch."

M.A. Littler 
(geb. am 6. Juli 1979 in Frankfurt, a.M.)

Autor & Regisseur
M.A. Littler ist sowohl  in der alten Welt wie der neuen Welt aufgewachsen - auf Flughäfen, Schrottplätzen, in Motels und Restaurants. Er fand  Anstellungen als Türsteher, Barkeeper, Taxifahrer, Übersetzer, Drehbuchautor, Journalist – und als Ambulanzfahrer. Alle Beschäftigung war kurzlebig. 
Im Jahr 1999 gründete Littler,  Slowboat Films  - ein Refugium für eine aussterbende Form des Kino –authentisches, persönliches und wahrhaft unabhängiges Kino. 
In seinen Filmen, wie auch in seinem Schreiben, zeigt sich seine unverhohlene Affinität für Outsider jeglicher Art - Radikale Intellektuelle, Outlaw-Historiker, marginalisierte Künstler,  obskure Musiker, heilige Betrüger und Lebenskünstler. Danach gefragt antwortet Littler lapidar:  „Ich bin an Prototypen interessiert -  Menschen die ihr Radio mit dem Schweißbrenner reparieren. 

FILMOGRAFIE

EREHWON  (1999 - Kurzfilm)
16 mm
s&w
8 Min.

WILD TURKEY  (2001 - Kurzfilm)
16mm
Farbe
11 Min.

EAST MAIN & 4th  (2002 - Kurzfilm)
16mm
Farbe
12 Min.

ST. HANK (2003 - Kurzfilm)
16mm
Farbe
14 Min.

VOODOO RHYTHM (2004 – Dokumentarfilm)
BETA SP
Farbe & s/w 
111 Min.


THE DEAD BROTHERS (2005 –Dokumentarfilm)
DIGI BETA
Farbe & s/w
91 Min.

ZOWNIR – Radical Man (2006 –Dokumentarfilm)
HD CAM SR
s/w
60 Min.

THE ROAD TO NOD (2007 – Spielfilm)
HD CAM SR
s/w
89 Min.

THE FOLKSINGER (2008 – Spielfilm)
HD CAM SR
Farbe
101 Min.

THE KINGDOM OF SURVIVAL (2011–Dokumentarfilm)
5D/HD CAM SR
Farbe
94 Min.




FESTIVALS
Zürich Intl. Film festival
San Francisco Intl. Film festival
Leeds Intl. Film festival
Frankfurt Intl. Film festival
Lichter Filmtage
Sound Unseen 
SKIF St. Petersburg
Arcadia Film Festival New Orleans
Winterthur Intl. Film festival
Chicago Underground
New York Underground
In-Edit Barcelona
In-Edit Sao Paulo
In-Edit Santiago de Chile
In-Edit Buenos Aires
Unerhört Hamburg
Deep Blues 
Etc.



www.slowboatfilms.com                                                                           contact@slowboatfilms.com                                                              
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SLOWBOAT FILMS




